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Vážený pane místostarosto, 
 
během našeho působení na radnici jsme připravovali množství nových projektů. Řada z nich se týkala 
zlepšení veřejných prostranství a zlepšení vyžití pro děti a náctileté. 
 
Mezi těmito projekty bych rád zmínil záměr revitalizace Butovické návsi a jejího okolí včetně dětského 
hřiště a sportoviště a také záměr rekonstrukce dětského hřiště a sportoviště Vejražkova. Přestože se 
jedná spíše o menší projekty lokálního významu, tak jsme jejich přípravě věnovali značné úsilí. 
K oběma záměrům proběhla poctivá participace místních obyvatel a na jejím základě byla odborně 
zpracována zadání. Oba projekty mají za cíl vytvořit soudobá řešení, která přinesou rozmanité využití 
pro různé věkové skupiny, tak jak je známe ze západních měst nebo některých progresivních obcí 
v České republice. 
 
V prosinci loňského roku byl Radou městské části vybrán zpracovatel projektové dokumentace na 
rekonstrukci dětského hřiště a sportoviště Vejražkova. Nicméně dle informací, která mám k dispozici, 
nakonec bohužel nedošlo k podpisu smlouvy. Na konci loňského roku byly rovněž připraveny všechny 
podklady k výběrovému řízení na zpracovatele projektové dokumentace k projektu Butovické návsi.  
Nyní uběhly přibližně čtyři měsíce a pokud je mi známo, tak architekta ani jednoho z těchto projektů 
se stále zajistit nepodařilo. 
 
V této souvislosti mi dovolte se Vás zeptat, proč dosud nedošlo k vyhlášení zmíněných výběrových 
řízení a kdy lze jejich vyhlášení očekávat. 
 
Předem děkuji za písemnou odpověď. 
 
 
 
Radek Janoušek 


